
FAKULTETA ZA UPRAVLJANJE, POSLOVANJE IN INFORMATIKO 

Novo mesto, Na Loko 2, p. p. 51, tel.: 07 393 00 10 

  

Datum: 1. 12. 2016 

 

Z A P I S N I K 
 

64. seje komisije za kakovost, ki je potekal v sredo, 30. 11. 2016, ob 13.30 uri v prostorih FUPI 

Novo mesto, Na Loko 2. 

 

Prisotni: dr. Alenka Rožanec, viš. pred, doc. dr. Laura Južnik Rotar, dr. Barbara Rodica, viš. 

pred., Katja Krope, pred., dr. Sergej Gričar, viš. pred., Katja Vasilič, doc. dr. Iva 

Konda 

Odsotni: Katja Krope, pred. 

 

Sestanek je vodila doc. dr. Iva Konda.  

 

 

Dnevni red: 

 

1. Pregled zapisnika 63. seje 

2. Načrt anketiranja 2016/2017 

3. Priprava samoevalvacijskega poročila 2015/2016 

4. Razno 

 

 

AD1: 

 

Člani komisije smo obravnavali zapisnik 63. seje in ga potrdili.  

 

 

AD2: 

 

Člani komisije smo razpravljali o terminskem načrtu izvedbe anket v študijskem letu 2016/2017  

in sprejeli  

 

Sklep 1: 

Predsednica komisije za kakovost, doc. dr. Iva Konda posreduje načrt anketiranja 

2016/2017 predsedniku komisije za anketiranje, g. Marku Starcu, pred. Rok: 5. 12. 2016. 

 

 

AD3: 

 

Predsednica komisije za kakovost je podala informacijo o do sedaj opravljenem delu v povezavi 

s samoevalvacijskim poročilom za študijsko leto 2015/2016. Po pregledu do sedaj napisanega 

in ugotovitvah analiz anket se člani komisije dogovorimo o nadaljnjih aktivnostih in sprejmemo  

 

Sklep 2: 

Člani komisije nadaljujejo s pregledom samoevalvacijskega poročila in kritično 

ovrednotijo ukrepe za izboljševanje kakovosti za študijsko leto 2015/2016 in smernice za 

prihodnje delovanje. Rok: 1. 12. 2016, do 24.00. 

 



Predsednica komisije za kakovost, doc. dr. Iva Konda pripravi čistopis 

samoevalvacijskega poročila in ga posreduje na dva naslova: malci.grivec@guest.arnes.si 

in dekanat@vs-nm.si (tajnica dekanata Brigita Jugovič). Rok: 2. 12. 2016, do 12.00. 

 

 

AD4: 
 

Predstavnica študentov, Katja Vasilič je člane komisije informirala, da študenti želijo predlagati 

temo okrogle mize in jih zanima, kako to lahko storijo. Dogovorili smo se, naj se povežejo s 

predavateljem, ki pokriva predlagano tematiko. 

 

Predstavnica študentov je prav tako podala predlog študentov o postavitvi izpitnih rokov za 3. 

letnik iz januarja v december (po zaključku njihovega zimskega semestra). Dogovorili smo se, 

da predsednica komisije prenese pobudo dekanici, mag. Malči Grivec, viš. pred. 

 

 

 

 

Sestanek se je zaključil ob 14.30 uri. 

 

 

Predsednica komisije za kakovost  

doc. dr. Iva Konda 


